
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr VI/2019

VI Sesja w dniu 2 kwietnia 2019
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno. 
Obrady rozpoczęto 2 kwietnia 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:57 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Piotr Derejczyk – Wójt
2. Agnieszka Związek - Sekretarz
3. Andrzej Kluczny – Skarbnik
4. Marta Radzioch – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
Sołtysi: Krystyna Pluta, Maria Kujawska, Mirosław Zawada, Wojciech Bociąga, Adrian Soboniak, Marta 
Orszulak, Agnieszka Makles, Konstanty Szczypior, Barbara Piątek, Krzysztof Widera.

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne  otworzył 
posiedzenie VI Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na sesji obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum 
niezbędne  do  przeprowadzenia  ważnych  wyborów  oraz  podejmowania  prawomocnych  uchwał. 
W związku z tym przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność sesji. Powitał zebranych radnych oraz 
pozostałych uczestników obrad.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś propozycje zmian porządku obrad.
Wójt zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad, poprzez wprowadzenie po punkcie 7 punktu, który 
brzmi: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w  zespołach  szkolno  -  przedszkolnych 
prowadzonych  przez  Gminę  Miedźno  oraz  określenie  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć 
nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela (Dz. U. z 2016 r. poz. 1379 z późn. 
zm.)”.
Przewodniczący Bęben poddał wniosek Wójta pod głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek wójta - zmiana porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:



ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Porządek obrad został przyjęty.
Przewodniczący Bęben odczytał porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Miedźno.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Miedźno.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt

w mieszkaniach chronionych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2019 opłat za 

kształcenie  nauczycieli  pobieranych  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady  kształcenia  nauczycieli, 
ustalenia  specjalności  i  form  kształcenia,  na  które  dofinansowanie  jest  przeznaczone  oraz 
opracowania na rok 2019 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez 
Gminę Miedźno.

8. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania
i  rozmiaru  zniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych, 
wychowawczych  i  opiekuńczych  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze
w zespołach  szkolno  -  przedszkolnych  prowadzonych  przez  Gminę  Miedźno  oraz  określenie 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 
Nauczyciela (Dz. U. Z 2016 r. poz. 1379 z późn. zm.)

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  Miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego.

10.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miedźno na 
lata 2019-2022 z perspektywą do 2024 r.

11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi  oraz ustalenia  wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  dla 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy.

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.
13.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
14.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
16.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
17.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  pomostowej  z  Wojewódzkiego  Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
18.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  pomostowej  z  Wojewódzkiego  Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
19.Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.
20.Interpelacje i wolne wnioski.
21.Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy.



3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z V sesja Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z V sesji Rady Gminy
Miedźno.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zbigniew Graj
Protokół z V sesji Rady Gminy Miedźno został przyjęty.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Miedźno.
Kierownik Radzioch omówiła projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał jaki był powód uchylenia uchwały. 
Kierownik Radzioch odpowiedziała, że w poprzedniej uchwale pojawił się zapis mówiący o pochówku na 
terenie  Gminy  Miedźno.  Oznacza  to,  że  osoby  zmarłe  miałyby  zostać  pochowane  na  cmentarzach 
parafialnych  znajdujących  się  na  terenie  Gminy.  W sytuacji  obowiązku  sprawienia  pogrzebu  osoby 
zmarłej, której obrządek nie pozwala na pochowanie jej na cmentarzu parafialnym znajdującym się na 
terenie Gminy Miedźno, powoduje naruszenie prawa tej osoby do pochowku zgodnie z jej wyznaniem.
Przewodniczący  poprosił  przewodniczących  Komisji  Infrastruktury,  Rozwoju  Wsi  i  Rolnictwa  oraz 
Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  o  przedstawienie  decyzji  w  sprawie  projektu 
uchwały, jakie zapadły podczas obrad komisji.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury,  Rozwoju Wsi i Rolnictwa powiedział,  że zgodnie z tematyka, 
projekt uchwały nie został opiniowany na posiedzeniu komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury,  Sportu i Zdrowia powiedziała, że na posiedzeniu 
komisji projekt uchwały został przyjęty.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 45/VI/2019.
O godz. 14.16 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 14.23 Przewodniczący wznowił obrady VI sesji Rady Gminy .

5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt
w mieszkaniach chronionych.
Kierownik Radzioch omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w mieszkaniach 
chronionych. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:



ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 46/VI/2019.

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2019 opłat za 
kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenia 
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone oraz opracowania na 
rok 2019 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli.
Wójt omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  na  rok  2019  opłat  za 
kształcenie  nauczycieli  pobieranych  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady kształcenia  nauczycieli,  ustalenia 
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone oraz opracowania na rok 2019 
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 47/VI/2019.

7.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  planu  sieci  szkół  podstawowych prowadzonych  przez 
Gminę Miedźno.
Wójt omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod glosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę 
Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 48/VI/2019.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych
i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w zespołach szkolno - 
przedszkolnych  prowadzonych  przez  Gminę  Miedźno  oraz  określenie  tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust.3 Karty Nauczyciela (Dz. 
U. z 2016 r. poz. 1379 z późn. zm.).
Wójt omówił projekt uchwały.
O godz. 14.37 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 14.45 Przewodniczący wznowił obrady VI sesji Rady Gminy .
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania  i  rozmiaru  zniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w  zespołach  szkolno  -  przedszkolnych 



prowadzonych  przez  Gminę  Miedźno  oraz  określenie  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć 
nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust.3 Karty Nauczyciela (Dz. U. z 2016 r. poz. 1379 z późn. zm. ).
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 49/VI/2019.

9.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do zmiany  Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego.
Wójt omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  Miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 50/VI/2019.

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miedźno 
na lata 2019-2022 z perspektywą do 2024 r.
Sekretarz omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla  Gminy Miedźno na lata 
2019-2022 z perspektywą do 2024 r. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 51/VI/2019.

11.  Podjęcie  uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za  gospodarowanie odpadami 
komunalnymi  oraz  ustalenia  wysokości  opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy.
Skarbnik omówił projekt uchwały oraz proces wyliczenia stawki wynoszącej 18,50zł za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.
Radny Puchała zapytał, czy kwota 18,50zł została przyjęta przy „spłacalności” stu procent mieszkańców.
Skarbnik odpowiedział, że kwota „spłacalności” przy stu procentach mieszkańców wynosi 19,31zł. Są to 
tylko i wyłącznie kwoty przetargowe. Nie uwzględniają one kosztów GPSZOK i innych.
Radny Puchała zapytał co w przypadku, gdy mieszkańcy nie będą płacić tak wysokiej kwoty. Dodał, że 
na pewno zdarzały się przypadki, gdzie przy kwocie 6,90zł pojawiły się zaległości. Teraz może być ich 
jeszcze więcej. Jak wygląda sprawa finansowania różnic oraz jak będzie to egzekwowane. 
Wójt  wyjaśnił,że  wyliczając  stawkę,  Gmina  nie  może  brać  pod  uwagę  kosztów  związanych
z zaległościami. Są to zupełnie odrębne procedury związanie z obowiązkiem płatności przez wszystkich 



mieszkańców. Dodał, że zdarzają się sytuacje niezależne od woli mieszkańca, które powodują, że nie jest 
on w stanie uregulować zaległości. Wtedy zaległość może podlegać rozłożeniu na raty bądź umorzeniu. 
Nadmienił,  że są też tacy mieszkańcy, którzy nie płacą z powodu barki woli i chęci. Niezależnie, czy 
stawka wynosi 6,90 czy więcej. Dodał, że procedura za nieuregulowanie zaległości będzie taka sama jak 
do  tej  pory.  W  przypadku,  gdy  kwota  zaległości  przekroczy  100,00zł  na  jednym  gospodarstwie 
domowym, Gmina może uruchomić postępowanie administracyjne, które spowoduje ściąganie zaległości. 
Uruchomienie ściągnięcia komorniczego do tej pory miało miejsce po około 4-5 miesiącach przy stawce 
6,90zł.  Przy zwiększeniu  stawki  nastąpi  to  zdecydowanie  szybciej.  Nadmienił,  że  w przypadku,  gdy 
mieszkaniec  nie  ma  możliwości  spłaty  zaległości,  po  indywidualnym  zweryfikowaniu  Gmina  może 
przychylić  się  i  udzielić  pomocy  finansowej.  Dodał,  że  zgodnie  z  wyliczeniem  Głównego  Urzędu 
Statystycznego,  dotyczącym maksymalnej  stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  stawka 
wynosi 33,86zł od osoby. Porównując do stawki wyliczonej przez Gminę, nie jest ona aż tak wysoka. 
Nadmienił, że projekt uchwały został poddany konsultacji społecznej. Wpłynęło 7 wniosków dotyczących 
zmiany stawki. Wnioski te są jednolite. Wnoszą o zmniejszenie stawki za odpady zbierane i odbierane w 
sposób  selektywny,  do  kwoty  14,00  -14,50zł.  Nie  przedstawiają  one  jednak  metody  uzyskania 
oszczędności,  pozwalających na możliwość zastosowania obniżki.  Nie przedstawiają również sposobu 
pokrycia  deficytu.  Nawiązują  one  również  do  zwiększenia  stawki  za  odpady  zbierane  i  odbierane
w sposób nieselektywny.  Jednak  takie  działanie  byłoby nie  zgodne z  przepisami  prawa.  Przepis  ten 
określa,  że  zwiększyć  kwotę  za  odpady  nieselektywne  można  dwukrotnie.  Dodał,  że  proponuje  się 
jednak, aby tę kwotę zwiększyć czterokrotnie. Natomiast taki zapis prawny jeszcze nie obowiązuje. Drugi 
powód jest taki, że stawka ma ograniczać ilość osób zbierających odpady w sposób nieselektywny. Na 
terenie Gminy Miedźno takich osób jest kilkadziesiąt. Po zwiększeniu stawki nie przyniesie to korzyści,
a spowoduje odwrotność. Dodał, że jeszcze jeden wniosek skierowany został prośbą o ustalenie stawki 
według  podziału  na  gospodarstwa  domowe.  Byłoby  to  niesprawiedliwe  dzielenie  kosztów  za 
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  które  zwiększyłyby  obciążenie  dla  posesji,  na  której 
zamieszkuje mniejsza liczba osób. 
Wiceprzewodniczący Graj zapytał, czy stawka która została zaproponowana jest wyliczona za okres 12 
miesięcy, czy do końca bieżącego roku. Dodał, że jest to dla niego istotne ponieważ wyliczenia, które 
sporządził pokazują inna kwotę. 
Skarbnik odpowiedział, że stawka wyliczona została na koszty, które będą poniesione w roku bieżący. Na 
podstawie przetargu, który został rozstrzygnięty na cały rok. 
Wiceprzewodniczący Graj zapytał jaka będzie stawka za ostatnie 3 miesiące. 
Skarbnik odpowiedział, że jeżeli Rada nie zmieni stawki, to nadal będzie to kwota 18,50zł. 
Wójt uzupełniając wypowiedź Skarbnika powiedział, że wobec obowiązującej zasady budżetowej, Gmina 
musi  bilansować wydatki  budżetowe w ramach bieżącego roku. Dlatego też został  przyjęty okres 12 
miesięcy.  Oczywiście  dwa  przetargi  obejmują  okres  15  miesięczny,  jednakże  wydatki  i  dochody 
budżetowe powinny zostać zamknięte do końca bieżącego roku. Rożnicą w przetargach jest to, że nowy 
przetarg  dotyczy  liczby  ton  odebranych  od  mieszkańców.  Poprzednie  przetargi  dotyczyły  liczby 
mieszkańców  i  kwoty  płaconej  przez  Gminę  jednakowo  we  wszystkich  miesiącach.  Zgodnie
z danymi GUS, Gmina posiada około 7500 mieszkańców. Natomiast osób rzeczywiście zamieszkujących 
według deklaracji jest o 700 mniej. Istnieje ryzyko, że przetarg zakończy się wcześniej. Powodem tego 
może być przekroczenie kwoty przetargu, jeżeli mieszkańcy będą produkować więcej odpadów niż o tej 
pory. 
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że na chwilę obecną najdrożej za wywóz odpadów płaci Gmina 
Lipie, 14,00zł od osoby. Stawka ta obowiązuje do końca bieżącego roku. Gmina Przystajń od pierwszej 
osoby płaci 11,50zł. Każda kolejna osoba już tylko 6,50zł. Stawka obowiązuje do czerwca. Na chwile 
obecną okazuje się, że Gmina Miedźno będzie miała największą stawkę za wywóz odpadów. Należałoby 
zastanowić się nad stawką degresywną, zwłaszcza w dużych rodzinach. Nadmienił,  że niezależnie od 
liczby osób zamieszkujących jedną posesję, kosze są tej samej pojemności.
Następnie  dodał,  że  nic  nie  wiadomo  o  działkowiczach.  W  innych  gminach  działkowicze  płacą 
ryczałtowo. Dodał, że z rożnych przyczyn mieszkańcy nie są w stanie zapłacić za wywóz odpadów, a po 
zwiększeniu  stawki  takich  osób może  być  jeszcze  więcej.  Rodzinom wieloosobowym  będzie  ciężko 
udźwignąć  spłatę  zaległości.  Zaproponował,  aby  zastanowić  się  nad  stawką  degresywną  dla  dużych 
rodzin. 
Wójt  powiedział,  że  pierwszą  kwestią,  którą  należy  poruszyć,  jest  rozbieżność  pomiędzy  gminami, 
wynikająca z różnych cyklów, w których dana Gmina się znajduje. Nadmienił, że wiceprzewodniczący 



Graj pominął tę kwestię. Gmina Miedźno miała ustalony przetarg w innym czasie niż pozostałe Gminy,  
które również będą musiały zmierzyć się z wysoką stawką za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Gmina  Przystajń,  która  również  jest  po przetargu,  określiła  stawkę na około 14,00zł.  Powiedział,  że 
biorąc pod uwagę zaległości, które istnieją, stawka na okres roku 2019 - 15,18zł. Jest to 1,18zł drożej niż 
w Gminie Lipie. Rożnica ceny wynika z kilku przyczyn. Wielkości Gminy, czy sposobów w jaki zbierane 
są  odpady.  Każda  z  Gmin  jest  inna  i  ma  inna  specyfikę.  Liczba  produkowanych  w  gospodarstwie 
odpadów nie ma związku z systemem zbiórki odpadów. Wyjaśnił problematykę oraz metody obliczenia 
stawki od osoby.  Nadmienił,  że osoby w trudnej  sytuacji  finansowej mogą zgłosić  się do Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej, aby otrzymać pomoc. 
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że udzielenie wsparcia określone jest konkretnymi zasadni. Dodał, 
że wypowiedź Wójta to jak na razie „płynne słowa” i nie wiadomo na jakich zasadach udzielane jest  
wsparcie ze strony Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Wójt  powiedział,  że  sposoby  udzielania  pomocy  są  bardzo  jasno  określone  w  ustawie  o  pomocy 
społecznej. Zaproponował, aby wiceprzewodniczący Graj zapoznał się z ustawą.
Wiceprzewodniczący powrócił do opłaty pobieranej od działkowiczów. Dodał, że ta sprawa nie została 
wyjaśniona.
Wójt wyjaśnił,  że projekt uchwały zostanie poddany procedowaniu na kolejnej sesji. Dodał, że należy 
zapewnić  działkowiczom  odpowiedni  sposób  odbioru  odpadów.  Zazwyczaj  są  to  działki  z  trudnym 
dojazdem. 
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz powiedziała, że ma wątpliwości co do dzierżawy koszy oraz kosztów 
ich  dostawy do posesji  na terenie  całej  Gminy Miedźno.  Zapytała,  czy Skarbnik  posiada  wyliczenia 
kosztów dzierżawy koszy oraz dostawy ich do posesji. Zaproponowała zmniejszenie stawki za odpady 
poprzez zrezygnowanie z festynu w Borowej. Dodała, że jest to kwestia dyskusyjna.
Wójt powiedział, że można dyskutować na temat dzierżawy koszy i ich dostawy do posesji. Na chwilę 
obecną Gmina jest niezależna od firmy wywozowej, jeżeli chodzi o kosze. Jeśli zdarzy się sytuacja, że 
firma nie będzie chciała odebrać odpadów, Gmina w ramach mniejszego zamówienia publicznego jest
w stanie wybrać nową firmę, która odbierze odpady od mieszkańców. Nadmienił, że nie chciałby, aby 
nieodebrane odpady znalazły się pod Urzędem Gminy, czy w lasach. Wyrażając zdanie, Wójt powiedział, 
że  decyzja  o  dzierżawie  koszty  była  w  pełni  uzasadniona.  Koszty  z  nią  związane  wynoszą  około 
140.000,00zł. Nie zostały one wliczone w opłatę za odbiór odpadów, ponieważ stawka byłaby jeszcze 
większa. Nawiązując do organizacji festynów, powiedział, że jest to temat do przedyskutowania. Dodał, 
że nie jest pewnym,  czy będą one organizowane w sposób ciągły.  Dodał,  że zapotrzebowanie wśród 
mieszkańców na pewno jest, więc nie należy całkowicie rezygnować z festynów. 
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz powiedziała, że takich festynów zapewne będzie więcej.
Wójt powiedział, że został ogłoszony konkurs w kwocie 40.000,00zł dla organizacji pozarządowych na 
organizowanie  mniejszych  festynów.  Dodał,  że  koszt  festynów  nie  jest  aż  tak  duży,  aby  mówić
o oszczędnościach związanych z gospodarowaniem odpadami komunalnymi. 
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz powiedziała, że jest to tylko propozycja. Dodała, że na ten temat można 
dyskutować i znaleźć inne rozwiązanie. 
Wójt powiedział, że rola ta należy do Rady, która posiada wgląd do budżetu Gminy. Dodał, że głównym 
powodem odrzucenia wniosków dotyczących konsultacji do omawianej uchwały był brak podania źródła 
sfinansowania deficytu oraz metody oszczędności. 
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  powiedziała,  że  Rada  wraz  ze  Skarbnikiem oraz  Wójtem,  powinna 
znaleźć środki na obniżenie stawki za odbiór odpadów.
Radna Makles powiedziała, że mieszkańcy pytają o zabrane kosze na odpady biodegradowalne. Zapytała,  
czy kosze należały do firmy PZOM Strach, czy były to kosze gminne. Zapytała również, czy zostaną one 
dostarczone i czy będą odbierane odpady jeszcze dodatkowo w workach.
Wójt powiedział, że kosze brązowe, które zostały wstawione przez firmę w styczniu bieżącego roku na 
posesje,  należały  do  firmy  PZOM  Strach.  Dlatego  zostały  odebrane.  Nowe  kosze  brązowe  zostaną 
dostarczone do posesji w kwietniu. Nawiązując do dodatkowych worków przy pojemnikach powiedział, 
że zgonie z przepisami prawa, firma ma obowiązek odebrania wszystkich odpadów, które są wystawione 
przed posesje.  Odpady nie zostaną odebrane,  gdy nie  będą odpowiednio segregowane.  Taka sytuacja 
niestety już zaistniała. Dodał, że firma przekazała informacje o nieodebranych pojemnikach na terenie 
całej  Gminy.  Jest  ich  około  1500  sztuk.  Zostały  nieodebrane  ponieważ  były  uszkodzone  bądź 
niewystawione  przez  właściciela  posesji.  Nadmienił,  że  taka  sytuacja  jest  stosownym  argumentem 
dzierżawy pojemników. Nawiązując do koszy na popiół powiedział, że mieszkaniec nie jest zobowiązany 



do  jego  posiadania  jeżeli  nie  produkuje  tego  odpadu.  Jednak  nie  zwalnia  go  to  z  części  opłaty  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Radna Chudaszek zapytała co w momencie ich uszkodzenia przez firmę wywozową. Dodała, że niektóre 
kosze były już uszkodzone. Mieszkańcy pytają co mają zrobić w takiej sytuacji. Następnie nawiązując do 
pomocy ze strony Gminy powiedziała, że dla niej zapomogą jest Program”500+”, który pobiera. Dodała, 
że bulwersujący jest fakt, że z pieniędzy przeznaczonych na „lepszy standard” dla dzieci musi opłacać 
odbiór  odpadów.  Następnie  nawiązując  do  uzyskania  oszczędności  powiedziała,  że  może  należałby 
zrezygnować z zakupu ciągnika. 
Wójt powiedział, że mieszkańcy widząc uszkodzony kosz, powinni reagować od razu poprzez zgłoszenie 
się  do  Gminy.  Jeżeli  kosz  zostanie  uszkodzony  przez  firmę  to  odpowiada  za  to  firma.  Dodał,  że 
mieszkańcy muszą od razu zgłaszać uszkodzenie kosza. Nawiązując do Programu „500+” powiedział, że 
radna Chudaszek nie ma obowiązku uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z tych 
środków. Pełniąc funkcję radnej i posiadając z tego tytułu dietę,  opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi  może ponieść z  tych  właśnie środków. Dodał,  że  w przeciwieństwie  do zdecydowanej 
większości  mieszkańców, radna Chudaszek w zakresie  opłaty za odpady jest  w bezpiecznej  sytuacji. 
Więc z tych środków może pokryć opłatę za wywóz odpadów. Nawiązując do zakupu ciągnika Wójt 
powiedział,  że na dzień dzisiejszy nie został  on jeszcze zakupiony.  Dodał, że w przetargu nie bierze 
udziału GPSZOK. Roczny koszt wynosi około 300.000,00zł. Koszt za dziewięć miesięcy wynosić będzie 
około 250.000,00zł. Nadmienił, że może się okazać, że Gmina nie będzie w stanie zakupić ciągnika.
Skarbnik powiedział, że nie należy zamieniać wydatków majątkowych na wydatki bieżące. Dodał, że nie 
jest  to  dobry  sposób  na  pokrycie  kosztów.  Nadmienił,  że  należy  szukać  oszczędności  po  stronie 
wydatków bieżących. W razie potrzeby przedstawi zestawienie wydatków bieżących. 
Radny  Trzepizur  zaproponował  obniżenie  diet  radnych  i  sołtysów  o  pięćdziesiąt  procent  na  rzecz 
społeczeństwa.
Radny Puchała powiedział,  że radni  jak i  mieszkańcy powinni podejmować racjonalne decyzje  z ich 
uzasadnieniem.  Dodał,  że  budżet  Gminy  niestety  nie  jest  elastyczny.  Zawiera  zarówno  dochody jak
i wydatki.
Przewodniczący  Bęben  podziękował  za  konkretną  wypowiedź  radnego  Puchały.  Uważa,  że  Rada 
powinna podjąć omawiany projekt uchwały, aby nie przedłużać całej procedury odbioru odpadów. 
Wiceprzewodniczący Graj nawiązując do procedury uchwałodawczej powiedział, że radni nie dyskutują 
nad sama uchwałą tylko nad wyznaczoną stawką. 
Przewodniczący Bęben powiedział, że stawka została omówiona dokładnie. Jednak należy znaleźć źródło 
sfinansowania, aby ją obniżyć.
Wiceprzewodniczący  Graj  powiedział,  że  jest  to  wysoka  stawka.  Dodał,  że  Rada  powinna  wspólnie 
przeanalizować jej wysokość. 
Radny Puchała powiedział, że odpady muszą zostać odebrane w określonym terminie od mieszkańców. 
Nie może być w tej kwestii opóźnienia. 
Radny Trzepizur zgłosił wniosek dotyczący obniżenia diet radnych i sołtysów o pięćdziesiąt procent na 
koszt odbioru odpadów komunalnych. 
Przewodniczący Bęben poddał wniosek pod głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
dot. obniżenia diety radnego i sołtysa o 50% z przeznaczeniem na koszt odbioru odpadów komunalnych . 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Agnieszka 
Szczypiór, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński
PRZECIW (6)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,  Piotr  Wawrzyniak, 
Mirosław Zielonka
BRAK GŁOSU (1)
Zbigniew Graj
Wniosek został przyjęty.
Radny Puchała powiedział, że dobrze, że wniosek został przyjęty. Jest to ukłon w stronę mieszkańców. 
Ma nadzieję, że stawka ulegnie zmianie.



Wiceprzewodniczący Graj zapytał jaka będzie wysokość stawki w tej sytuacji.
Skarbnik przedstawił wyliczenie nowej stawki, zgodnej z wnioskiem radnego Trzepizura. 
Wójt wyjaśnił,  że radny Trzepizur zgłosił dwa wnioski. Uważa, że w tym momencie powinien zostać 
poddany pod  głosowanie,  wniosek  dotyczący  obniżenia  stawki  w  stosunku  do proponowanej  stawki 
wynoszącej 18,50. 
Radny Puchała powiedział, że radni powinni przychylić się do nowej stawki, aby mieszkańcy nie mieli 
problemów z odbiorem odpadów. 
Radna Chudaszek poparła wniosek radnego Trzepizura. Uważa, że startując w wyborach radni powinni 
działać na rzecz mieszkańców. Wnioski składane w ramach konsultacji pokazują jasno, że mieszkańcy 
byli przeciwni wysokiej stawce. Dodała, że radni głosujący za przyjęciem wniosku są „czyści” wobec 
mieszkańców. 
O godz. 16.14 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 16.23 Przewodniczący wznowił obrady VI sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie projekt uchwały po zmianie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz  ustalenia  wysokości  opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla  nieruchomości,  na 
których zamieszkują mieszkańcy. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
PRZECIW (1)
Waldemar Wosiński
Wójt  powiedział,  że  uważa,  że  jako  pierwszy  powinien  zostać  poddany  pod  głosowanie  wniosek
w sprawie obniżenia stawki do kwoty 16,50zł za odbiór odpadów w sposób selektywny. Następnie jako 
drugi  wniosek zmieniający stawkę za odbiór  odpadów w sposób nieselektywny z kwoty 37,00 zł  na 
kwotę 33,00zł.
Przewodniczący  Bęben  powiedział,  że  należy  powtórzyć  głosowanie.  Dodał,  że  stawki  za  odbiór 
odpadów w sposób selektywny oraz w sposób nieselektywny zostaną poddane pod głosowanie w jednym 
wniosku. Poddał wniosek pod głosowanie. 
Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek w sprawie zmiany stawki za odbiór odpadów komunalnych (w sposób selektywny) - 16,50 zł od 
osoby,  oraz  wniosek  w  sprawie  zmiany  stawki  za  odbiór  odpadów  komunalnych  (w  sposób 
nieselektywny) - 33,00 zł od osoby . 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Wniosek został przyjęty. 
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że należy poddać pod głosowanie projekt uchwały o zmianie diet 
radnych i sołtysów o pięćdziesiąt procent, której na chwilę obecną nie ma.
Wójt odpowiedział, że wniosek, który podjęła Rada jest kierowany do Przewodniczącego. Dlatego sądzi, 
że zostanie on poddany procedowaniu Radzie na kolejnej sesji.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie projekt uchwały po zmianie. 
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz  ustalenia  wysokości  opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla  nieruchomości,  na 
których zamieszkują mieszkańcy - (po zmianie). 
Wyniki głosowania



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 52/VI/2019.
Wójt  zgłosił  wniosek  dotyczący  przełożenia  punktu  dotyczącego  sprawozdania  Wójta  z  działalności 
pomiędzy sesjami na kolejną sesję. Wyjaśnił, że o godz. 17.00 odbędzie się ważne spotkanie z radami 
pedagogicznymi  ZSP  w Ostrowach  nad  Okszą  oraz  ZSP  w Miedźnie,  dotyczące  sytuacji  związanej
z egzaminami oraz planowanym strajkiem.
Głosowano wniosek w sprawie:
dot. przełożenia sprawozdania Wójta z działalności pomiędzy sesjami na kolejną sesję. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Wniosek został przyjęty.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.
Skarbnik omówił projekt uchwały.  O godz. 16.35, podczas omawiania projektu uchwały Wójt opuścił 
obrady sesji Rady Gminy Miedźno.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał nawiązując do funduszy oświaty zapytał jak wygląda sprawa.
Skarbnik odpowiedział, że są to głównie wydatki bieżące związane z planowanymi wynagrodzeniami. 
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 53/VI/2019.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu 
długoterminowego.
Skarbnik  omówił  projekt  uchwały.  Dodał,  że  w  dwóch  projektach  uchwał  dotyczących  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego,  wystąpił  błąd  w  paragrafie  1.  Poprawny  zapis  brzmi
„W uchwale nr 41/V/2019 (...)”.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 54/VI/2019.

14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu 



długoterminowego.
Skarbnik  omówił  projekt  uchwały.  Dodał,  że  w omawianym projekcie  uchwały,  także  wystąpił  błąd
w paragrafie 1. Poprawny zapis brzmi „W uchwale nr 42/V/2019 (...)”.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 55/VI/2019.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
Skarbnik omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 56/VI/2019.

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
Skarbnik omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 57/VI/2019.

17.  Podjęcie  uchwały  w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  pomostowej z  Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
Skarbnik omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki pomostowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 58/VI/2019.

18.  Podjęcie  uchwały  w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  pomostowej z  Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
Skarbnik omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki pomostowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 59/VI/2019.

19. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.
Punkt zdjęto z porządku obrad.

20. Interpelacje i wolne wnioski.
Wiceprzewodniczący Graj poinformował, że od dnia 5 marca 2019 r. do 1 kwietnia 2019r. Do Biura Rady 
wpłynęło następujące pismo:

1. Informacja Rady Miasta Rybnik o podjęciu uchwały nr 54/V/2019 w sprawie podjęcia przez Rząd 
RP skutecznych działań wpływających na poprawę jakości powietrza w Polsce.
Pismo dla zainteresowanych dostępne jest w Biurze Rady.

Przewodniczący Bęben przypomniał radnym o składaniu oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia 2019 
roku.
Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.

21. Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy.
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji,  Przewodniczący Rady Gminy 
Zdzisław Bęben zamknął obrady VI Sesji Rady Gminy Miedźno.
Sesję zakończono o godz. 16:57.
 

Przewodniczący
Rada Gminy Miedźno

 

Przygotował(a): Joanna Deska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


